
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-12-16, § 17 

 

 Tid: 16 december 2008 kl 16.30 – 16.50 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 19 december 2008 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Inga-Lill Larsson (m)  

Lars Randerz (s) tjänstgörande 

Milly Namiro Darlsson (s)  

Margareta Stavling (s)  

Jonas Larsson (s) 

Hampus Rubaszkin (mp)  

Sebastian Wiklund (v)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Birgitta Björk, Ted 

Ell, Lars Jolerus, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist samt 

borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. 

 



  

 § 17 

Spårväg City-förstudie. Svar på remiss och inriktningsbeslut 

Dnr T2008-330-04093 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade enligt förslag från ordföranden Ulla 

Hamilton m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) och ledamoten Anders Broberg 

(kd): 

 

1. Kontorets förslag godkänns i huvudsak. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Spårvagnen är drygt 50 år efter nedläggningsbeslutet på väg tillbaka till Stockholm. 

Det är ett modernt och miljövänligt trafikmedel, som bidrar till att skapa en storstad i 

världsklass. Nämnden ser positivt på projektet och anser att spårvägen ska komma i 

drift så fort som möjligt, förbehållet att frågeställningar som trafiktekniska 

förutsättningar, framkomlighet, trafiksäkerhet, depålösning, stadsbild och 

gatuformning prövats och klargjorts. 

 

Ärendets handling 

Trafikkontorets, exploateringskontorets och stadsbyggnadskontorets gemensamma 

tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 28 november 2008. I utlåtandet föreslogs 

enligt följande: 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar och åberopar kontorens 

 gemensamma utlåtande som synpunkter på granskningshandling för förstudie från 

 SL. 

2. Nämnden för sin del fattar inriktningsbeslut och överlämnar ärendet till 

 kommunfullmäktige för godkännande.  

3. Nämnden ger kontoret i uppdrag att utreda det fortsatta projektet. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (m), ledamoten Inge-Britt Lundin (fp) och 

 ledamoten Anders Broberg (kd) ställde sig bakom ett eget förslag till beslut. (se 

 beslutet) 

 

2) Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) föreslog följande: 

1. Kontorets förslag till beslut godkänns i huvudsak. 

2. Därutöver anförs följande: 

 

Socialdemokraterna ser positivt på förslaget under förutsättning att projektet 

trafiktekniskt är möjligt att genomföra. Förvånansvärt nog har förvaltningen 

varken studerat frågor om framkomlighet och trafiksäkerhet fast det måste anses 

vara grundläggande uppgifter för kommunfullmäktige att ställning till innan man 

fattar ett ekonomiskt betungande inriktningsbeslut i frågan. 

 

Att projektet med förslaget skjuts fram till tidigast 2013 visar att tidigare utspel 

från borgerliga politiker i bland annat SL saknade realism och saklig grund. Man 

lovade byggstart redan 2010. Tidsfristen i ärendet gör nu att ytterligare material 



  

kan tas fram vilket vi anser vara absolut nödvändigt innan slutliga beslut kan tas. 

 

3) Ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten Kajsa Stenfelt (v) ställde sig 

 bakom kontorets förslag. 

 

Omröstning 

Ordföranden ställde de framlagda förslagen mot varandra och nämnden beslutade 

enligt förslag från Ulla Hamilton m fl (m), Inge-Britt Lundin (fp) och Anders Broberg 

(kd). 

 

Reservation 

Vice ordföranden Jan Valeskog m fl (s) med hänvisning till sitt förslag. 

Ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten Kajsa Stenfelt (v) med hänvisning till 

kontorets förslag. 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


